
Toimittaja Tuulamaria Lempiälä: Oletko matkustanut tällä uudella ratikalla nyt täällä
Tampereella?

Haastateltava Hyytiäinen Heidi: Kerran, 19.8.

Toimittaja T.L: Minkälainen sun kokemus oli tästä ratikalla matkustamisesta

H.H: Mä lähdin tosta Sorin aukiolta TAYS:ille ja oli niinkun tota ihan siisti ja hyvä, mutta ehkä
vähän niinku hitaalta tuntu ku se ku se pysähty joka pysäkillä.

Toimittaja T:L: No miten ratikan tulo on vaikuttanut sun elämään yleisesti?

H.H: No kyllähän se täällä Tampereen kaupungin niinku liikenteessä on ollu niinku aika aika
tota hankala kun pyörällä suurimman osan kuljen, niin sitten varsinkin tässä keskustassa ei
voi kun tohon Ratinaan tulla ja sitten niinku joutuu käveleen, että sehän on vienyt niinku
paljon kuluja muilta, että esimerkiks terveydenhuollolta ja sitten katujen kunnossapidosta ja
kaikesta muusta tämmösestä.

Toimittaja T.L: Oletko matkustanut ratikalla nyt täällä Tampereella

Haastateltava Jouni Mäenpää: Olen.

Toimittaja T.L: Milloinka pääsit ensimmäistä kertaa kokeilemaan ratikkaa?

J.M: Kesällä se oli, heinäkuuta varmaankin.

Toimittaja T.L: Minkälaisia sun kokemukset on ollut ratikalla matkustamisesta tähän
mennessä.

J.M: Kaks lyhyttä matkaa, ihan positiiviset kokemukset.

Toimittaja T.L: Ja mitem ratikan tulo onvaikuttanut sun elämään?

J.M: No, ei se nyt mun elämään ole varsinaisesti vaikuttanut hirveesti. Ei ole työmaa
ylenmäärin häirinny, mutta kyllä mä uskon, että se Tampereelle kuitenkin hyvä asia on.

Toimittaja T.L: Loppuun vielä sellainen kysymys, että millaista palautetta antaisit ratikkaan
liittyen tai jotain terveisiä?

Haastateltava J.M: Ei mulla mitään, hyvä juttu!

Toimittaja T.L:Oletko matkustanut vielä ratikalla?

Haastateltava A.J: Olen.

Toimittaja T.L: Millos sulla on ollut tää ensimmäinen kokemus tästä matkustamisesta?

Haastateltava A.J: Joku pari viikkoa sitten.



Toimittaja T.L: Ja minkälainen sun kokemus oli tästä ratikalla matkustamisesta?

Haastateltava A.J: No ei oikein herättänyt mitään erityisiä tunteita, että.

Toimittaja T.L: Miten miten ratikan tulo on vaikuttanut sun elämään?

Haastateltava A.J: No, välillä kuuluu meteliä kotiin, kun asutaan siinä vieressä, mutta ei
oikein mitenkään muuten.

Toimittaja T.L: Minkälaista palautetta antaisit ratikkaan liittyen?

Haastateltava A.J: Että ihan ihan kiva. Ei mitään erityistä.

Toimittaja T.L: Mä kysyn vielä sulta, kun kerroit, että et oo käyttänyt ratikkaa, niin käytätkö
yleisesti liikennevälineitä tai mitä liikennevälineitä käytät?

Haastateltava Matias Huhtamäki: No autoa ite lähinnä ajelen, että ei ei tuu julkisia hirveesti
käytettyä.

Toimittaja T.L: Onko sulla jotakin mielipidettä ratikkaan liittyen?

M.H: No mun mielestä se on niinku hieno sellainen kulttuurisesti hieno juttu tänne
Tampereelle, että vaikka ite en oo vielä päässy kokeileen, mutta niin kun kyllä se on mun
mielestä hieno kuitenkin, tulee sellaista uutta “vibaa” Tampereelle.

Toimittaja T.L: Aiotko mennä vielä kokeilemaan ratikkaa jossain vaiheessa?

M.H: Juu, ehdottomasti.


